
日期  ：  二零二五年八月二十七日 (星期三 )  

Date ： 27 August 2025 (Wednesday) 

 
時間  ：  下午二時三十分  

Time ： 2:30 p.m.  

 

地點  ：  沙田民政事務處 4 4 1 會議室  

Venue ： Sha Tin District Office Conference Room 441 

 

 

沙田區議會 Sha Tin District Council 

食物環境衞生委員會 Food, Environment and Hygiene Committee 

 

會議通告 Notice of Meeting 

 
 
1 .  朱煥釗先生提問：有關沙田區基孔肯雅熱預防工作及公眾教育事宜  

Question Raised by Mr CHU Wun-chiu on Preventive Measures and Public Education on Chikungunya Fever in Sha Tin District 

 

2 .  夏劍琨先生提問：有關沙田圍附近行人天橋的排水事宜   

Question Raised by Mr HA Kim-kwan on Drainage Issues at the Pedestrian Footbridges near Sha Tin Wai 

 

3 .  黃宇翰先生提問：有關沙田街市維修事宜  

Question Raised by Mr WONG Yue-hon on the Maintenance of Sha Tin Market 

 

4 .  沙田區資源回收現況及進展報告  

Report on Current Situation and Progress of Resource Recovery in Sha Tin District 

 



 

5 .  二零二五年沙田區滅蚊運動 (第三期 )   

Sha Tin District Anti-mosquito Campaign 2025 (Third Phase) 

 

6. 沙田區環境衞生服務統計概覽 (截至二零二五年七月三十一日 )  

Statistical Overview of Sha Tin District Environmental Hygiene Services (as at 31 July 2025) 

 

 


